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t ----W sprawie: poprawy droznosci ulicy Piaski;

Podczas VI sesji Rady Miasta Milanówka zwracalem sie z prosba o
poprawienie standardu przejezdnosci ulicy Piaski. W jej ~ oprócz
WYrównania, na odcinku 50 m wykonano utwardzenie tluczniem. Pozostaje
jeszcze problem tworzenia sie na tej ulicy, po obfitych opadach deszczu,
wielkich rozlewisk wody w trzech miejscach (jestem gotów wskazac je w razie
potrzeby odpowiednim pracownikom TOM). Prosze o wyrównanie poziomu
ulicy- wysypanie kilku wywrotek piachu w miejscach, gdzie tworza sie kaluze.
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Burmistrz Miasta Milanówka
mgr Jerzy Wysocki

BM.0057/ J~ /07 Milanówek, 31.08. 2007 r.

Pan KarolWójcik
Radny Miasta Milanówka

Odpowiedzna interpelacje zlozona do RadyMiastaw dniu 21.06.07 r.

W odpowiedzina interpelacje w sprawie stanu nawierzchniulicyPiaskiinformuje, ze w sierpniu
jezdnia zostala ponownie wyrównana i jest, jak na ulice nieutwardzona, w dobrym stanie. Poniewaz nie
ma kanalizacjideszczowej, wody opadowe zbieraja sie na poboczach. Nie ma mozliwosci,aby zalewiska
wody tworzyly sie na calej dlugosci ulicy, poniewaz teren jest lekko pofaldowany i woda splywa w
najnizsze miejsca. Podniesienie poziomu w obecnie najnizszych miejscach spowoduje przesuniecie kaluz
w inne miejsca. W obecnej sytuacji, pozostaje wiec naprawa nieprzejezdnychmiejsc w ramach biezacego
utrzymania ulic.

Z powazaniem

mgr Jerzy PVysocld
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